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Horten Biljardklubb
Protokoll fra Styremøte 2/2025 - Styremøte HBK

Sted: Tomtegata 4, 3188 Horten

Dato: 12. mars 2025, 18:00

Deltakere: Kenneth Pedersen (styrets leder), Bjørnar Seeberg (styrets nestleder), Håkon Lindhøy Vasset
(styremedlem), Jens Henry Bang (styremedlem) og Martin Løvbakk Iversen (styremedlem)

Deltok ikke: Charlotte Andersen (styremedlem), Harald Riisnæs (styremedlem), Helene Fjalestad
(varamedlem), Tom Arve Selnes (observatør) og Børre Jul-Larsen (revisor)

Møteleder: Kenneth Pedersen

Alle de formelle krav til innkalling og antall deltagere er oppfylt. Styrebehandlingen ble gjennomført som et

hybridmøte.

Sak 11 Macron - Informasjon

Macron sjekker opp ift fortjeneste til klubben ved salg av produkter. Det planlegges for en periode med redusert

pris i klubbshoppen. De sjekker om det finnes langermet polo, bukse og sko. Macron har fått stående invitasjon

til å komme innom på mandager kl 17.

Sak 12 Godkjenning av innkalling og agenda - Beslutning

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, ble lagt frem for godkjenning.

Det ble fattet følgende vedtak:

Innkalling og agenda til styremøtet, med tilhørende dokumentasjon, godkjennes.

Sak 13 Gjennomgang av protokoll fra forrige styremøte - Informasjon

Protokoll fra forrige styremøte ble gjennomgått.

Sak 14 Evaluering av RT 2 div - Informasjon

Forberedelsene kunne vært bedre. Det ble veldig mye som falt på Jens. Utsendelse av google forms skjema to
måneder før turneringen ble ikke gjort. Det var for lite avlastning av Jens i kiosken.
Gjennomføringen av turneringen var utmerket. Ingen klager på noe som helst. Kun gode tilbakemeldinger på alt.
Veldig bra jobbet av alle involverte. Meget god turneringsledelse av Tom Arve og Martin. Utmerket kiosk med
godt salg.
Etterarbeidet bør inkludere å ufarliggjøre deltagelse på RT med håp om at enda flere deltar neste gang.

Sak 15 Gjennomføring av rankingturneringene - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Det inføres makstid pr kamp. Sportsutvalget utarbeider turneringsoppsett tilsvarende det som ble utviklet for
pool i 2021 for øvrige disipliner. Dokumentet skal beskrive turneringsoppsettet og makstid pr kam ved ulikt
antall deltagere.

Dokumentet er signert med Orgbrain eSign
- en standard elektronisk signatur i samsvar
med EU-forordning 910/2014 (eIDAS).
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Sak 16 Orientering om driften  - Informasjon

Det ble gitt en orientering om driften, herunder økonomi og det arbeidet som gjøres for å utvikle idrettslaget.

Styreleder orienterer om at det er søkt om utstyrsmidler. Vi får igjen 33% tilsvarende 13.000,-.

Klubbhåmdbok og økonomihåndbok er lagt ut på hjemmesiden.
https://hortenbiljardklubb.no/om-oss/klubbhandbok/
https://hortenbiljardklubb.no/om-oss/okonomihandbok/

Kasserer:
Kun positive trender. Det ble enighet om at kasserer og hans assistent ser på mulighetene for også å bokføre
inntektene selv slik at vi har til en hver tid har et oppdatert regnskap.

Sak 17 Godkjenning av årsregnskap for 2024 - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Årsregnskap for 2024 godkjennes.

Sak 18 Gjennomgang av kontrollutvalgets beretning for 2024 - Informasjon

Kontrollutvalgets beretning er foreløpig ikke klar.

Sak 19 Godkjenning av styrets økonomiske beretning for 2024 - Beslutning

Forslaget til styrets økonomiske beretning ble gjennomgått. Det ble stilt en rekke spørsmål som ble grundig
diskutert. Styret tok informasjon og svarene som ble gitt til orientering og konkluderte at den fremlagte beretning
får frem et riktig bilde av den faktiske situasjon og at denne oppfyller de pålagte krav.

Det ble fattet følgende vedtak:

Styrets økonomiske beretning godkjennes.

Sak 20 Godkjenning av årsberetning for 2024 - Beslutning

Forslaget til årsberetning ble gjennomgått. Det ble stilt en rekke spørsmål som ble grundig diskutert. Styret tok

informasjon og svarene som ble gitt til orientering og konkluderte at den fremlagte årsberetning får frem et riktig

bilde av den faktiske situasjon og at denne oppfyller de pålagte krav.

Det ble fattet følgende vedtak:

Årsberetningen for 2024 godkjennes.

Sak 21 Gjennomgang av valgkomiteens beretning for 2024 - Informasjon

Valgkomiteens beretning ble gjennomgått og tatt til etteretning.

Sak 22 Nominere medlem og varamedlem av valgkomiteen - Personvalg

Eirik Riisnæs nomineres som medlem av valgkomiteen. Daniel Stærfelt Schreiber nomineres som varamedlem

av valgkomiteen.

Sak 23 Styrebehandle innkomne forslag til årsmøtet - styrets innstilling

Det har ikke kommet inn noen forslag til behandling.

https://hortenbiljardklubb.no/om-oss/klubbhandbok/
https://hortenbiljardklubb.no/om-oss/okonomihandbok/
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Sak 24 Gjennomgang av sjekkliste for gjennomføring av årsmøte 2024 - Informasjon

Sjekkliste for gjennomføring av årsmøte 2025 ble gjennomgått. Arbeidsoppgaver under årsmøtet fordeles på et
senere tidspunkt.

Sak 25 Søknad ekstra LAM midler - Beslutning

Det ble fattet følgende vedtak:

Styreleder søker om midler til å dekke månedskort og startavgifter til U19.

Sak 26 Eventuelt

Kasserer orienterte om at han ikke har anledning til å delta på årsmøtet. Håkon Vasset presenterer regnskapet
under årsmøtet i kasserers fravær.

Det var enstemmighet i alle avstemningene.

* * * * *

12. mars 2025

Kenneth Pedersen

6403ec310f5adf0d324354ea

Bjørnar Seeberg

6403ec320f5adf0d32435557

Håkon Lindhøy Vasset

6403ec340f5adf0d3243560d

Jens Henry Bang

6403ec290f5adf0d324352ac

Martin Løvbakk Iversen

6403ec2d0f5adf0d324353fc

Kenneth Pedersen

2025-03-13 13:16 UTC

6403ec310f5adf0d324354ea

Bjørnar Seeberg

2025-03-13 13:19 UTC

6403ec320f5adf0d32435557

Håkon Lindhøy Vasset

2025-03-13 13:30 UTC

6403ec340f5adf0d3243560d

Jens Henry Bang

2025-03-13 17:45 UTC

6403ec290f5adf0d324352ac

Martin Løvbakk Iversen

2025-03-13 15:40 UTC

6403ec2d0f5adf0d324353fc
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Følgende skal signere at protokollen er lest:

Charlotte Andersen

6403ec280f5adf0d32435282

Harald Riisnæs

6403ec320f5adf0d3243552d

Harald Riisnæs

2025-03-13 14:29 UTC

6403ec320f5adf0d3243552d


